
آرمان ملی: یورگن لوکادیا که یک روز قبل از دربی قرارداد 
خود را با پرسپولیس به صورت یک طرفه فسخ کرده بود در 

پرونده فیفا مغلوب پرسپولیس شد.   
   قرارداد 

باشگاه ها پرسپولیس مرداد سال 1401  اعلام کرد: در راستای 
تقویت تیم و پس از مذاکرات رضا درویش با یورگن لوکادیا و 
نماینده اش، وی  با امضای قراردادی یک ساله به پرسپولیس 
پیوست. لوکادیا سابقه حضور در تیم های مطرحی همچون 
پی اس وی آیندهوون، بوخوم، برایتون و هافنهایم را دارد. وی 
همچنین قهرمانی و نایب قهرمانی در سوپر لیگ هلند را در 
کارنامه خود دارد. لوکادیا در آیندهوون به اوج خود رسید و آمار 
گلزنی جالبی هم ثبت کرد. از جمله رکوردهای او در این تیم 
می توان به اولین حضورش در لیگ برتر هلند با لباس آیندهوون 
اشاره کرد که او در دقیقه ۶۸ مقابل تیم ونلو وارد زمین شد و تنها 
در ۲۲ دقیقه سه گل زد تا بعد از 40 سال اولین بازیکن تاریخ 
لیگ هلند شود که در نخستین بازی اش در این لیگ هت تریک 
می کند. او در آیندهوون 4۵ گل و ۳4 پاس گل را در 1۲۷ مسابقه 
ثبت کرد. مهاجم هلندی جدید پرسپولیس همچنین در اولین 
بازی اش برای برایتون در جام حذفی و لیگ برتر انگلیس گلزنی 

کرده بود.
   فسخ یک طرفه 

دی ماه سال گذشته  یورگن لوکادیا که در مدت زمان اندک 
حضورش در فوتبال ایران یکی از گلزنان برتر لیگ برتر و تیم 
ل  تبا فو

پرسپولیس بود، قبل از دربی نود و نهم در اقدامی عجیب ایران را 
ترک کرد. تلاش مسئولان باشگاه پرسپولیس برای بازگرداندن او 
ثمری نداشت و این بازیکن در نهایت بدون اینکه رضایت باشگاه 
را داشته باشد، تهران را ترک کرد و غایب بزرگ سرخپوشان 
در دیدار با استقلال بود. براساس اعلام باشگاه پرسپولیس این 
مهاجم هلندی که بامداد دوشنبه برای مرخصی دو روزه ایران 
را ترک کرده بود، امروز طی نامه  و اقدامی غیر حرفه ای قرارداد 
خود با پرسپولیس را یکطرفه فسخ کرد. لوکادیا در این نامه ضمن 
تشکر از مدیریت، کادر فنی و بازیکنان پرسپولیس، به دلایل غیر 

مالی و غیر فوتبالی و شخصی قراردادش را فسخ کرده است.
   خط و نشان 

جدایی ناگهانی یورگن لوکادیا از تیم فوتبال پرسپولیس در 
حالی اتفاق افتاد که سرخپوشان پایتخت بیشتر از هر زمان 
دیگری نیاز به حضور مهاجم در چهار دیدار اخیر خود در لیگ 
برتر داشتند. با این حال مهاجم هلندی گلزن پرسپولیس روی 
تصمیم عجیب خود ماند تا یک روز مانده به دربی پایتخت از این 
تیم رفته و باز نگردد. باشگاه پرسپولیس پس از رفتن لوکادیا 
جلساتی را برای بررسی پرونده حقوقی او برگزار کرد. با این 
حال یورگن لوکادیا با انتشار عکسی در صفحه شخصی خود 
در اینستاگرام نوشت: »زمان ثابت خواهد کرد چه کسی بازنده 

است«.
   کار به مجلس کشیده شد 

در جلسه استیضاح حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان، 
یوسفی یکی از نمایندگان مجلس به عنوان منتقد عملکرد 
سجادی به بیان عملکرد او پرداخت. یکی از مواردی که یوسفی 
به آن اشاره کرد، جدایی یورگن لوکادیا مهاجم هلندی از 
پرسپولیس و اظهاراتی بود که این مهاجم درباره ایران 
مطرح کرده بود. این موضوع از دید رسانه های 
هلندی پنهان نمانده است. وب سایت ed که یکی 
از رسانه های نزدیک به لوکادیا محسوب می شود، 
دی ماه گذشته  به سئوالات پارلمان ایران درباره 
جدایی ناگهانی لوکادیا اشاره کرد و در بخشی از 
گزارش خود نوشت: »جدایی زودهنگام یورگن 
لوکادیا بازیکن سابق باشگاه آیندهوون )۲۹ 
ساله( از پرسپولیس سر و صدای زیادی در این 

کشور به پا کرده است. «
   رای 

به گزارش سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، 
با تلاش های باشگاه پرسپولیس و دفاعیات 
مطرح شده، سرانجام کمیته حل اختلاف فیفا 
رأی پرونده شکایت پرسپولیس از یورگن لوکادیا را 
صادر کرد، براین اساس پرسپولیس برنده این پرونده 
شد و بازیکن هلندی و باشگاه چینی به صورت تضامنی 
محکوم به پرداخت غرامت به باشگاه پرسپولیس شدند. 

در بند یک حکم آمده است که بخشی از شکایت باشگاه به عنوان 
خواهان پذیرفته شده است. در بند دو تصریح شده است که یورگن 
لوکادیا محکوم و ملزم به پرداخت ۳۲4 هزار و ۲00 دلار به عنوان 
جریمه نقض قرارداد بدون دلیل موجه است که این مبلغ باید به 
حساب باشگاه واریز شود. در بند سه نیز آمده است که خوانده 
دو یعنی باشگاه چینی کانگژو که لوکادیا هم اکنون در آن توپ 
می زند به صورت تضامنی، نسبت به پرداخت این مبلغ به باشگاه 
پرسپولیس، مسئولیت دارد. همچنین در بند چهار عنوان شده 
است که باشگاه پرسپولیس نمی تواند نسبت به خوانده ها، خواسته 
و شکایت دیگری را در ارتباط با موضوع پرونده مطرح نماید. در بند 
پنج تصریح شده است؛ مطابق بند ۲4 از آیین نامه تعیین وضعیت 
بازیکنان فیفا مبلغ مذکور باید ظرف 4۵ روز به حساب اعلامی از 
سوی باشگاه پرسپولیس، واریز شود و در غیر این صورت عواقب زیر 
را برای خوانده ها در پی خواهد داشت؛ 1 ـ خوانده یک )لوکادیا( 
به مدت شش ماه و تا زمان پرداخت مبلغ از فعالیت های فوتبالی 
محروم خواهد بود. ۲ ـ خوانده ۲ )باشگاه کانگژو( که به صورت 
تضامنی در پرداخت این مبلغ مسئولیت دارد به مدت سه پنجره 
نقل وانتقالاتی پیوسته و تا زمان واریز مبلغ مذکور محروم خواهد 
بود. ۳ ـ در پایان این مدت شش ماه و سه پنجره نقل وانتقالاتی، 
چنان که مبلغ به حساب باشگاه پرسپولیس واریز نشده باشد، 
پرونده برای اخذ تصمیم و تنبیهات بیشتر به کمیته انضباطی 

فدراسیون جهانی فوتبال ارجاع داده خواهد شد. 
   توضیح 

امیرعلی حسینی مسئول امور بین الملل باشگاه پرسپولیس 
در گفت وگویی درباره پیروزی این باشگاه در پرونده شکایت 
از لوکادیا اظهار داشت: کمیته حل اختلاف فیفا لوکادیا را به 
پرداخت ۳۲4 هزار و ۲00 دلار محکوم کرده است. خدا را شکر 
شکایت ما پذیرفته شد و این بازیکن به همراه باشگاه چینی 
مشترکاً باید جریمه یادشده را به علاوه سود سالانه طی مدت 
4۵ روز به حساب پرسپولیس واریز کنند و اگر این پول در زمان 
مقرر واریز نشود، جرائم دیگری در انتظار لوکادیا و باشگاه 
چینی خواهد بود. وی درباره اینکه »چند روز پیش لوکادیا در 
گفت وگویی از بازگشت به پرسپولیس صحبت کرده بود. آیا این 
اظهارات بازیکن هلندی به دلیل محکومیت در این پرونده بود؟«، 
گفت: نمی دانم منظور لوکادیا از آن صحبت ها چه بوده است، ولی 
لیست و سقف قرارداد باشگاه پرسپولیس پرُ شده و اصلًا امکان 
بازگشت این بازیکن وجود ندارد. مدیر امور بین الملل باشگاه 
پرسپولیس درباره روند رسیدگی به شکایت از لوکادیا و اینکه آیا 
وکلای خارجی این پرونده را پیگیری کردند یا خیر، گفت: در این 
ماجرا آقای درویش سعی کرد ابتدا بازیکن را برگرداند، اما لوکادیا 
قبول نکرد و تلاش باشگاه بی ثمر بود. بعد از این اتفاق درویش 
مسئولیت این پرونده را به من سپرد و گفت از پتانسیلی که داری 
استفاده کن. من هم شخصاً پرونده را در فیفا دنبال کردم و خدا 

را شکر موفق هم بودیم.
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دیدگـاه

گفت وگو

 پیــــروزی پرسپــــولیس 
در پرونده شکایت از لوکادیا 

  کوتاه 
ایسنا: سرمربی تیم فوتبال تراکتور می گوید تعطیلی های 
لیگ به سود هیچ تیمی نیست. تیم فوتبال تراکتور در جریان 
هفته هفتم لیگ برتر فوتبال ایران روز پنج شنبه از ساعت 1۷: 1۵ 
در اراک مهمان آلومینیوم این شهر است. پاکو خمس در نشست 
خبری پیش از این دیدار اظهار کرد: سعی می کنیم خودمان را با 
این شرایط وقف بدهیم. البته این رقابت نیست چون شاهد شرایط 
عجیبی هستیم که چند هفته بازی کنید و چند هفته بازی نکنید. 
ما سعی کردیم خودمان را برای بازی آماده نگه داریم. از فدراسیون 
در نهایت احترام می خواهم فکری به حال این موضوع انجام دهد 
چون بازی ها باید سر زمان خود و پشت سر هم برگزار شود. کمتر 
جایی می بینید که بازی های لیگش تعطیل شود. او افزود: برنامه 
ما این است که بعد بازی چند روز تمرین کنیم و بعد چند روز 
استراحت کنیم و دوباره تمرین کنیم. درست است شرایط برای 
همه تیم ها برابر است اما این تعطیلی ها به سود فوتبال نیست 
چون شرایط تیم ها را سخت می کند. این تعطیلات باید کم شود و 
فاصله بازی ها نباید زیاد باشد. ما شش بازی تا به حالا انجام دادیم 
و فقط دو بازی ما در خانه بوده و چهار بازی دیگر خارج از خانه بوده 
است. وی درباره تیم آلومینیوم اراک هم گفت: آلومینیوم اراک 
هم رقیب سختی برای ما است. آن ها عملکرد خوبی دارند و کار 

سختی برابر آن ها داریم. 

بیــن المــلل 
  ستاره فرانسوی الاتحاد پس از درخشش وینیسیوس 
برابر ناپولی پستی را در ستایش از این بازیکن منتشر کرد که با 
واکنش او همراه شد. به گزارش اسپورت، رئال مادرید در هفته 
دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا به مصاف ناپولی رفت و 
توانست با نتیجه سه بر دو به پیروزی برسد. وینیسیوس در این 
بازی هم عملکرد خوبی را از خود نشان داد و توانست گل نخست 
رئال را به ثمر برساند. کریم بنزما پس از بازی با منتشر کردن 
عکسی از وینیسیوس نوشت: »وینیسیوس مثل همیشه.« این 
پیام بنزما با واکنش ستاره برزیلی رئال مادرید همراه شد. او هم در 
جواب هم تیمی سابقش نوشت: »برادر دلتنگت شده ام.« بنزما و 
وینیسیوس زمانی که در رئال مادرید با هم هم بازی بودند، نمایش 
بسیار خوبی داشتند و از بهترین و خطرناک ترین  زوج های خط 
حمله فوتبال جهان بودند که قهرمانی در لالیگا و لیگ  قهرمانان 
اروپا را برای رئال به ارمغان آوردند. بنزما تابستان از رئال مادرید 
جدا و راهی الاتحاد عربستان شد اما وینیسیوس هم چنان در رئال 

توپ می زند. 
  منچستریونایتد در ورزشگاه اولدترافورد سه بر دو برابر 
گالاتاسرای شکست خورد تا فشارها روی تن هاخ بیشتر از قبل 
شود. در این دیدار راسموس هویلوند هر دو گل یونایتد را به ثمر 
رساند و کاسیمیرو نیز از زمین بازی اخراج شد. اریک تن هاخ در 
پایان بازی گفت: هنوز امکان رخ دادن هر چیزی وجود دارد. هنوز 
چهار بازی باقی مانده است و ما دو بازی با کپنهاگن داریم. هر بازی 
سخت است اما ما می دانیم چه کنیم. می دانیم هدفمان چیست. 

ما در چهار بازی دیگر برای صعود از 
گروه تلاش خواهیم کرد. 

تن هاخ قبل از فکرکردن به 
صعود، باید فکری برای خارج کردن 
یونایتد از بحران ابتدای فصل کند 
که باعث شده است او در خطر 

اخراج شدن قرار گیرد. باخت 
سه شنبه شب به این معنی است 
که آنها برای اولین بار در تاریخ در 

دو بازی ابتدایی خود در 
مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان اروپا شکست 

می خورند. 

هانگژو 2023 
  وزنه بردار دسته ۸1 کیلوگرم ایران موفق 
به گرفتن مدال بازی های آسیایی هانگژو نشد. در 
یازدهمین روز بازی های آسیایی هانگژو، رقابت 
گروه A دسته ۸1 کیلوگرم وزنه برداری مردان 
برگزار شد و نماینده ایران از رسیدن به مدال 
بازماند. حسین سلطانی رکورد 1۵4 یک ضرب، 
1۸1 دوضرب و مجموع ۳۳۵ کیلوگرم را ثبت 

کرد و پنجم شد. 
 در ادامه رقابت های کشتی فرنگی بازی های 
آسیایی در هانگژوی چین، ناصر علیزاده نماینده 
وزن ۸۷ کیلوگرم ایران و دارنده مدال طلای آسیا 
در دیدار فینال مقابل جالگاسبای بردیموراتف از 
ازبکستان به روی تشک رفت و در پایان با ارائه 
نمایشی دور از انتظار با نتیجه ۷ بر 4 شکست 
خورد و به مدال نقره رسید. پیش از این ۳ نماینده 
دیگر ایران در روز نخست این رقابت ها به میدان 
رفتند که در پایان امین کاویانی نژاد در وزن ۷۷ 
کیلوگرم به مدال نقره رسید، دانیال سهرابی در 
وزن ۶۷ کیلوگرم صاحب مدال برنز شد و میثم 
دلخانی در وزن ۶0 کیلوگرم نیز از دور مسابقات 

کنار رفت. 
 در یازدهمین روز بازی های آسیایی هانگژو 
تیم میکس ریکرو ایران متشکل از مبینا فلاح و 
رضا شبانی در مرحله رده بندی برای کسب مدال 
برنز با اندونزی مسابقه داد. تیم میکس ایران در 
پایان این بازی با نتیجه ۶ بر ۲ شکست خورد تا 
مدال برنز از دست برود. مبینا فلاح نسبت به رضا 
شبانی عملکرد ضعیف تری داشت. تیم میکس 
ریکرو ایران پیش از این در مرحله یک چهارم 
نهایی مقابل تیم چین با نتیجه شش بر صفر به 
پیروزی رسید اما در نیمه نهایی با همین نتیجه 

مغلوب ژاپن شد و به دیدار رده بندی رفت.
 روز یازدهم بازی های آسیایی هانگژو به 
پایان رسید و ورزشکاران ایران تاکنون ۳۹ مدال  را 
به دست آوردند تا ایران با مجموع ۶ طلا، 1۶نقره و 
1۷ برنز در جایگاه یازدهم قرار داشته باشد. رقابت 
رشته های مختلف پنجشنبه، سیزدهم مهر در 
دوازدهمین روز از بازی های آسیایی هانگژو 
پیگیری می شود و ورزشکاران ایران هم در 11 
رشته از جمله کشتی فرنگی، وزنه برداری و کاراته 
به رقابت با حریفان خود می پردازند. کشتی  فرنگی 
موفق به کسب مدال طلا نشد و کشتی گیران 
ایران در دو وزن به روی تشک می روند تا برای 
کسب خوشرنگ ترین مدال مبارزه کنند. رقابت ها 
کاراته هم از فردا آغاز می شود و نماینده ها ایران به 

مصاف رقبای خود می روند. 
 

خارج ازمستطیل سبز

الدحیل حرفی برای گفتن نداشت 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل الدحیل در هفته دوم لیگ 
قهرمانان آسیا، به برتری رسید. با توجه به اینکه پرسپولیس در 
هفته اول لیگ قهرمانان آسیا به تیم قدرتمند النصر عربستان 
باخته بود، بازیکنان  از نظر روحی و روانی شرایط خوبی نداشتند. 
از همین رو جز برتری مقابل الدحیل چاره ای نمانده بود و حتی 
نتیجه مساوی هم برای پرسپولیس رضایت بخش و خوب نبود. 
بازیکنان خط جلو پرسپولیس از همان ابتدای شروع بازی مدافعان 
الدحیل را پرس کردند تا هر طور شده ۳ امتیاز بازی را به دست 
آوردند و نهایتاً نیز موفق به پیروزی خارج از خانه شدند. حالا بعد از 
پیروزی روحیه بخش مقابل الدحیل وضعیت تیم بهتر خواهد شد 
و قطعاً با روحیه بالایی جلوی تیم های بعدی صف آرایی می کند. با 
اینکه پرسپولیس با سیستم 4-1-4-1 بازی می کرد، اما به شدت 
مدافعان الدحیل را پرس می کرد. در میانه میدان نیز بیشتر مالک 
توپ و زمین بود و بازیکنان خط میانی پرسپولیس خیلی خوب 
همدیگر را می دیدند. هافبک ها نیز خوب حمایت شدند و الدحیل 
در وسط زمین حرفی برای گفتن نداشت. سروش رفیعی، یاسین 
سلمانی و امید عالیشاه مثلث هماهنگی را تشکیل داده بودند و به 
بهترین شکل ممکن وظایف خودشان را در زمین پیاده کردند. در 
یک تیم خوب بازیکنان  اصلی و ذخیره  فاصله زیادی با هم ندارند. 
پرسپولیس نفرات خیلی خوبی دارد و بازیکنان داخل زمین با روی 
نیمکت فرقی ندارند. چون در هر پستی به غیر دروازه و مهاجم، دو 
بازیکن دارند و حتی در بعضی از پست ها به سه نفر هم می رسد. 
الدحیل آنچنان تیم قدرتمندی نبود که پرسپولیس را اذیت کند. 
با اینکه الدحیل کوتینو و چند بازیکن سطح بالا داشت، اما در 
مقابل پرسپولیس چیزی برای ارائه نداشتند. نفرات ملی پوش 
الدحیل چند سال قبل بازیکنان خوبی بودند، اما اکنون که پا به 
سن گذاشته اند، کیفیت فنی و تکنیکی زیادی ندارند. همچنین 
از نظر بدنی زیاد خوب نبودند و کاری برای الدحیل انجام ندادند. 
بازیکن سمت راست الدحیل سرعت بالایی داشت و تا زمانی که 
داخل زمین بود و هر موقع صاحب توپ شد به راحتی و خیلی 
خوب از علی نعمتی عبور می کرد. این بازیکن چند بار از خط 
دفاعی پرسپولیس عبور کرد، چند پاس مورب دارد و خطرساز شد. 

 

هیات مدیره  رئیس  شهریاری  حسین 
پرسپولیس در خصوص شرایط این روزهای 
شاگردان گل محمدی و باشگاه پرسپولیس 

صحبت کرد. 
را  الدحیل  شد  موفق  پرسپولیس   

شکست دهد!
 در بازی با النصر عربستان حواشی زیادی وجود 
داشت و مباحث بیرونی روی تیم ما به شکلی بود 
که کار سخت شد اما در بازی با الدحیل پرسپولیس 
خودش را به خوبی نشان داد و یک بازی کلاسیک 

و شیک را ارائه کرد. 
   به نظر شما پرسپولیس تا چه مرحله ای 

در لیگ قهرمانان حضور خواهد داشت؟
 ما باید به صورت کلی به شرایط کشور هم نگاه 
کنیم و شرایط اقتصادی را هم در نظر بگیریم. 
همین الان پول ما در AFC  و فیفا مانده و به خاطر 
تحریم ها نمی توانیم مطالباتمان را برداشت کنیم. 
در کشور ما سقف قرارداد برای کنترل قیمت 
بازیکنان لحاظ شده و همین مساله اجازه نمی دهد 
تیم ها بتوانند بازیکنان بزرگی را جذب کنند، 
بنابراین این مسائل هم باید در انتظارها لحاظ شود. 
البته معتقدم بازیکنان ایرانی چیزی از کمتر از 
ستاره ها ندارند و فقط بحث قیمت بازیکنان بزرگ 
روی کیفیت تیم ها و نگاه ها به آنها تاثیر می گذارد. 
طبیعتا در این شرایط بازیکنان ایرانی با غیرت و 
ملیت خود تلاش می کنند تا تیم هایشان را موفق 
کنند ولی باید قبول کنیم در بحث اعداد و ارقام از 
نظر هزینه کار ما بسیار سخت است. در بازی مقابل 
الدحیل تیم خوبی نشان دادیم و این تیم نشان داد 
می تواند روند خوبی داشته باشد. حتی حضور در 
فینال آسیا هم برای پرسپولیس امکانپذیر است 
ولی در این راستا باید حمایت هایی از طرف وزارت 
ورزش و جوانان و وزارت اقتصاد برای باشگاه ها به 
وجود بیاید تا تیم های ایرانی بتوانند مقابل رقبای 
سرسخت خود نتیجه بگیرند. در شرایط اقتصادی 
فعلی باید انتظارها معقول باشد. به طور مثال باید 
کمک شود تا قرارداد حامی مال به شکلی باشد که 

جوابگوی قرارداد بازیکنان و مجموعه تیم باشد. 
 چرا با وجود قهرمانی پرسپولیس در سه 
جام رقم قرارداد مالی این باشگاه همچنان 
مثل فصل گذشته ۱۲۰ میلیارد تومان است؟

این مسائل را آقای درویش به عنوان مدیرعامل 
باشگاه پیگیری می کند و بهتر است در این زمینه 

در یک زمان بهتر مفصل صحبت شود.  
    در مورد شایعه جدایی درویش که هر 
چند وقت یکبار مطرح می شود چه نظری 

دارید؟
 نمی دانم این شایعات از کجا می ایاد ولی تغییری 
در کار نیست و مدیرعامل باشگاه به کارش ادامه 
می دهد. البته رئیس مجمع باشگاه که وزارت اقتصاد 
است هر تصمیمی بگیرد ما احترام می گذاریم ولی 

آقای درویش کارش را انجام می دهد. 

ضیا عربشاهی 
کارشناس فوتبال 

شهریاری:
بازیکنان ایرانی 

چیزی کمتر از 
ستاره ها   ندارند

مورینیو: اول صدرنشینی، بعد قهرمانی در لیگ اروپا

پورعلی گنجی: به خاطر رونالدو پرسپولیس فراموش شده بود 

سرمربی رم گفت تیمش قطعا به اول شدن 
در گروه فکر می کند و به همین خاطر بازی 
خانگی با نماینده سوئیس برایش مهم است. 
به گزارش فوتبال ایتالیا، رم پنجشنبه  در 
دومین بازی مرحله گروهی لیگ اروپا 
-۲0۲4 ۲0۲۳ در ورزشگاه المپیکو میزبان 
سروت سوئیس است. در این دیدار مورینیو 
دومین جلسه محرومیت چهارجلسه ای اش  
را سپری خواهد کرد و روی نیمکت نخواهد 
بتدا درباره موضوع  بود. ژوزه مورینیو ا
نبودنش روی نیمکت توضیح داد و گفت: 
به  من  نیست.  مهم  چندان  مسأله  این 
بازیکنان و کادرم اعتماد دارم. نمی خواهم 
بیشتر صحبت کنم. زمانی که روی نیمکت 

نبودم، بازی هایی را بردیم و بازی هایی هم 
بوده که باخته ایم. فرقی نمی کند. به نظر 
می رسد مورینیو از فهرست شلوغ بازی های 
جالوروسی و سایر باشگاه های درگیر در 
رقابت های اروپایی آزرده خاطر باشد. این 
سرمربی پرتغالی ادامه داد: این وضعیتی 
است که دست ما نیست و یک مشکل واقعی 
برای باشگاه هایی است که در اروپا بازی 
می کنند. این موضوع در کشورهای دیگر 
نیز است. مردم می دانند که شدت بازی ها 
می تواند منجر به آسیب دیدگی بازیکنان 
شود. بدیهی است که تغییراتی برای این 
دیدار داریم. قبلًا گفته بودم پائولو دیبالا 
روی نیمکت خواهد بود و چند بازیکن دیگر 

نیز استراحت خواهند کرد. ما می خواهیم 
برنده شویم و تیمی داریم که می تواند این 
کار را انجام دهد. آقای خاص در بخش بعدی 
صحبت هایش گفت: بازی با سروت یک بازی 
مهم برای ماست و می خواهیم برنده شویم. 
من هدف سروت در این رقابت ها را نمی دانم 
اما جاه طلبی خودمان را می شناسم. ما به 
آنها احترام می گذاریم چون مربی خوب و 
تیم خوبی دارند و سازماندهی شده بازی 
می کنند. بنابراین کار آسانی نخواهد بود و به 
همین دلیل است که فقط سه یا چهار بازیکن 
را عوض می کنم. آیا رم پس از شکست در 
فینال مقابل سویا در فصل قبل لیگ اروپا 
می تواند در این فصل قهرمان شود؟ مورینیو 

پاسخ داد: هدف اول کیفیت و دومین هدف 
سرگروهی است. فصل گذشته، ما دو بازی 
اضافی مقابل تیمی انجام دادیم که در لیگ 
قهرمانان اروپا بازی کرده بود. ما باید اول از 
همه در گروهمان اول شویم. زود است درباره 
موضوعات دیگر صحبت کرد. ما باید قدم 
به قدم پیش برویم. اگر به بازی های لیگ 
قهرمانان اروپا نگاه کنید، می توانید تصور 
کنید که یک کوسه )اشاره به تیم بزرگ 
شکست خورده( مطمئنا به لیگ اروپا خواهد 
آمد و بنابراین کار سخت می شود اما فصل 
گذشته هم سخت بود و ما به فینال رسیدیم. 
اول از همه باید صدرنشین شویم و صعود 
کنیم و سپس به بقیه چیزها فکر می کنیم. 

مرتضی پورعلی گنجی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس می گوید 
پیش از دیدار تیمش برابر النصر، به خاطر استقبال از رونالدو، 

پرسپولیس فراموش شده بود. 
   شرایط پرسپولیس 

مرتضی پورعلی گنجی در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط 
پرسپولیس در هفته های اخیر به صحبت پرداخت. او در ابتدای 
صحبت های خود به شکست پرسپولیس برابر النصر در هفته 
نخست لیگ قهرمانان آسیا اشاره کرد و گفت: این دیدار یک 
بازی تاریخی بود چون النصر ستاره های بزرگی در اختیار داشت. 
لذت بازی در برابر این ستاره ها شامل حال ما شد اما نتیجه آن 
چیزی که می خواستیم نشد و باعث شد هواداران همچون ما 
ناراحت شوند. این شکست جای تاسف داشت و ما شرمنده شدیم 
که بازی در شرایطی برگزار شد که هواداران اجازه حضور در 

ورزشگاه را نداشتند. 
   تماشاگران 

وی افزود: اگر بازی برابر النصر با تماشاگر برگزار می شد، 
رونالدو برای اولین بار در آسیا تماشاگرانی می دید که بسیار 
پرشور بودند. اگر بازی با تماشاگر بود به اندازه سه استادیوم 

تماشاگر خود را به ورزشگاه می رساند تا این دیدار را از نزدیک 
ببینند. از من به عنوان بازیکن بگیرید تا هر مربی و شخصی 
که در کره خاکی زندگی می کند همه دوست دارند برای یک 
بار هم که شده رونالدو را از نزدیک ببینند. ما هم از این قاعده 
مستثنی نبودیم. الگوی زندگی ورزشی من رونالدو است اما 
آنقدر که ندیدم و تجربه نکردیم و دچار فقر تجربه بودیم، انگار 
نمی دانستیم چطور باید استقبال کنیم. از من به عنوان بازیکن 
بگیرید تا هواداری که به دنبال اتوبوس می دویدْ شامل این 

حرف من می شود. 
   رونالدو 

مدافع تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه گفت: تمام هیجان 
فوتبالی کشور به سمت رونالدو بود و پرسپولیسی که 40 
میلیون هوادار دارد و در دنیا از نظر هوادار بی نظیر است فراموش 
شده بود. به خاطر همین احساس می کنم ما بازی برابر النصر 
را قبل از بازی به برخی اتفاقات باخته بودیم. از طرف دیگر 
شرایط زمین هم واقعا خوب نبود. زمین درست در فوتبال یک 
شرایط عادی است اما متاسفانه ما الان در اختیار نداریم. این 
بازی را خیلی ها در دنیا تماشا می کردند اما شرایط به گونه ای 

شد که باختیم. 
   بازی با الدحیل 

او در بخش دیگری از صحبت های خود گفت: بعد از شکست 
برابر النصر تحت فشار بودیم و اعتماد به نفس تیم زیر سوال رفته 
بود اما با تدارکی که کادر فنی برای بازی برابر الدحیل در نظر 
گرفته بود، سعی کردیم با قدرت برابر این تیم قطری بازی کنیم تا 
برنده باشم. به هر حال کیفیت زمین هم به ما کمک کرد که تیم 
خوبی داشیتم. به نظرم از نظر کار تیمی یکی از بهترین بازی های 
تیمی بود که در دوران فوتبالم تجربه کرده ام. بازی ما وقعا لذت 
بخش بود چون همه وظایف خود را به خوبی انجام دادند. اصالت 
پرسپولیس را در این بازی نشان دادیم که با جرات به میدان 

رفتیم و تکنیک و قدرت و کار تیمی را به نماش گذاشتیم. 
   بازی در اروپا 

پورعلی گنجی ادامه داد: اگر امکانات و شرایط کشورهای 
حوزه خلیج فارس را داشیم قطعا می توانستیم بازیکنان زیادی 
در اروپا داشته باشیم اما متاسفانه این شرایط را در اختیار نداریم. 
امیداروم با همین اعتماد به نفس و تیم بودن بتوانیم بازی های 

خوبی انجام بدهیم و نماینده خوبی برای کشور باشیم. 

کریستیانو رونالدو فوق ستاره 
از مدیران  لنصر عربستان  ا
باشگاه پرسپولیس یک تخته 
فرش تمام ابریشم به عنوان 
یادگاری دریافت کرد. رونالدو 
پس از بازگشت به عربستان از 
این فرش رونمایی کرد و تصویری 
را از این فرش منتشر کرد که 
نشان می دهد آن را در منزلش 

پهن کرده است. 

لعنزی«  ا سعود  بن   . . . »عبدا
سفیر ریاض در تهران در صفحه 
»دیدار  اجتماعی ایکس نوشت: ـ
تیم های الهلال عربستان و نساجی 
مازندران را در ورزشگاه آزادی 
تهران با حضور دستیار وزیر 
ورزش ایران، سفرای چین و عراق 
و اعضای هیأت سلطنت عمان 
و تعدادی از مقامات دو طرف و 
کنفدراسیون آسیا تماشا کردیم.«

امیرحسین که پسر بزرگ خداداد 
عزیزی محسوب می شود، متولد 
۱۳۸۴ است، پس از مدتی فعالیت 
در رده های سنی باشگاه پدرش 
یعنی آکادمی خداداد، حال به 
سطح  راهی  رسمی  صورت 
حرفه ای فوتبال بزرگسالان شد 
تا میراث دار پدرش باشد. تیم 
سفید جامگان مشهد در فصل 
جدید لیگ سه حاضر خواهد بود. 

ت
شــ

س نو
عک

             پسر خداداد   فرش سفیر 


